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Váchartyán Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. április 28-án, csütörtök 
17.20 órakor tartott  testületi ülésén. 
 
A testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal  

2164 Váchartyán, Fő út 55. 
 
Jelen vannak:  Koblász Sándor  polgármester 
   Lassú János   alpolgármester 
   Bercse Dezső   képviselő 
   Dézsi Ferenc   képviselő 
   Horgász Mariann  képviselő 
   Simonné Vízler Ágnes képviselő 
   Szabolcsi Károly  képviselő 
  
Meghívott:  
 Davcsó Károlyné, pénzügyi főmunkatárs 
  Dr. Ungi Kitti, leendő jegyző  
   Szaniszló Katalin, igazgató  
   Csortos Éva, óvodavezető 
 
Jegyzőkönyv-vezető: Matyó Anikó  jegyző 

 
 

Koblász Sándor polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-
testület 7 tagja jelen van a testület határozatképes. Felkérte Dézsi Ferenc képviselőt a jegyzőkönyv 
hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat.  
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a napirendi pontra tett javaslatot 
egyhangú 7 igen szavazattal elfogadta.  
 
Napirendi pont: 
 
1./Napirend: Tájékoztató az eltelt időszak eseményeiről 
Előterjesztő: Koblász Sándor, polgármester 
 
Koblász Sándor polgármester elmondta, hogy Pakson járt egy előadáson, a fukusimai események 
apropóján. Elmondták, hogy az erőművet mindkét fizikai tényező (cunami, földrengés) 
figyelembevételével terveztek és építettek. A gát 8 méteres hullámokra lett tervezve, a katasztrófa 
során azonban15 méteres hullámok csaptak át rajta, így azt felfogni nem volt képes. 
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A polgármester elmondja, hogy a LEDER-programmal kapcsolatban is volt értekezleten. A 
falunapra Váchartyán 200.000.-Ft-ot nyert. Véleménye szerint, többet is lehetett volna nyerni. 
Kartal polgármestere 1,5 millió forintot szerzett a településének. Ezen már változtatni nem áll 
módunkban, jövőre igyekszünk nagyobb összeggel pályázni. 
 
 
 
2./Napirend: Váchartyán Község Önkormányzatának 2010. évi költségvetési rendeletének 
módosítása 
Előterjesztő: Koblász Sándor, polgármester 
 
Koblász Sándor, polgármester elmondta, hogy a Községgazdálkodási Bizottság tárgyalta a 
napirendi pontot. Felkérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottsági javaslatát.  
 
Dézsi Ferenc képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy a Községgazdálkodási Bizottság 
részletesen megtárgyalta a 2010. évi költségvetési rendeletmódosításról elkészített anyagot. A 
felmerült kérdésekre a pénzügyi előadó igen részletes tájékoztatást adott. A Községgazdálkodási 
Bizottság elfogadásra javasolta a testület felé az anyagot. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket a szavazásra. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta meg:  
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2011. (IV. 28.) számú rendelete: 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2010. évi költségvetési rendelet 
módosításról szóló  rendeletét megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
3./Napirend: Váchartyán Község Önkormányzatának 2010. évi zárszámadási rendelete 
Előterjesztő: Koblász Sándor, polgármester 
 
Koblász Sándor, polgármester elmondta, hogy a Községgazdálkodási Bizottság tárgyalta a 
napirendi pontot. Felkérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottsági javaslatát.  
 
Dézsi Ferenc képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy a Községgazdálkodási Bizottság 
részletesen megtárgyalta a 2010. évi zárszámadást. Néhány pontosításra került sor. A 
Községgazdálkodási Bizottság elfogadásra javasolta a testület felé a 2010. évi zárszámadásról szóló 
rendeletet. Javasolja továbbá egy átláthatóbb szerkezetű előterjesztés összeállítását. 
 
Davcsó Károlyné pénzügyi előadó elmondja, hogy a táblázatok központilag szabályozottak, attól 
eltérnie a Polgármesteri hivatalnak nem lehet. Ugyanakkor egy különálló táblázat szerkesztésének 
nincsen akadálya, amennyiben a Bizottság az abban szereplő, számára információval bíró, sorok és 
oszlopok megnevezését megadja. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket a szavazásra. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta meg:  
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Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2011. (IV. 28.) számú rendelete: 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2010. évi zárszámadásról szóló rendeletét 
megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
4./Napirend: Dunakanyar Többcélú Önkormányzati társulás 
Előterjesztő: Koblász Sándor, polgármester 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti az előterjesztésben foglaltak szerint a Társulási 
Megállapodás Módosítását. Elmondja, hogy a Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi 
észrevétellel élt, ami szükségessé tette a Társulási Megállapodás néhány pontban történő 
átdolgozását.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket a szavazásra. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 38/ 2011. (IV.28.) számú 
határozata 

 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Dunakanyar Többcélú 
Önkormányzati Kistérségi Társulás társulási Megállapodásának 2011. március 28-ai módosításait és 
kiegészítéseit. 
 
Váchartyán Község Önkormányzata társulási tagként a módosításokkal egységes szerkezetbe 
szedett Társulási Megállapodás pontjait betartja. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a Társulási 
Megállapodás módosításait és kiegészítéseit elfogadó jognyilatkozatot a Társulási tanács részére 
juttassa el. 
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
5./Napirend: Zöld Híd utólagos díjkalkulációjával kapcsolatos tájékoztatás 
Előterjesztő: Koblász Sándor, polgármester 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a zöld híd munkatársai 2011. februárjában 
megküldtek a jegyzőnek egy megállapodás tervezetet, mely sajnálatos módon nem került sem 
hozzám, sem a Képviselő-testület elé. A Megállapodás érdekessége, hogy a Zöld Hídtól érkezett de 
az Önkormányzat és az A.S.A. Kft a szerződő felek. Most felolvasnám nektek a megállapodás 
tervezetet.  
A díjkalkulációt illetően néhány mennyiségi adat Váchartyán vonatkozásában: 2011. év 5. hetében 
5910 kg szemetet gyűjtöttek le 587 db szerződött kukára vonatkozóan, de ez ingadozik egészen 
7000 kg-ig is elmegy, pl.: a 12. héten 7660 kg. 
 
Dézsi Ferenc: Korábban azt számoltuk ki, hogy ha 700 kg/edényzet mennyiséggel számolunk egy 
évben, akkor tudjuk finanszírozni a befolyt kommunális adóból a szemétszállítást. 
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Lassú János alpolgármester: Ezt a felolvasott megállapodás tervezetet nem szabad aláírnunk.  
 
Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy alakult a Zöld Híd Kft-nél egy 
Ellenőrző Bizottság, ebben benne van Juhász István, volt polgármester. Megkerestem Gyenes 
Szilárdot, ő elmondta, hogy egy gazdasági évre választanak Felügyelő Bizottságot. Javasolta, hogy 
hívjam fel Gémesi György polgármester urat, Gödöllőn. Ezt megtettem. Visszahívást ígértek. A mai 
napig nem hívtak fel, háromszor kerestem őket, de válaszra nem méltattak. Bátyi József, 
Püspökhatvan polgármestere elmondta, hogy Juhász István nem Váchartyán község 
önkormányzatának érdekeit képviselte az egyeztetésen, hanem a Zöld Híd Kft. érdekeit.  
 
Dézsi Ferenc: A Felügyelő Bizottsági tagok mandátuma nem egy évre szól.  
 
Koblász Sándor  polgármester: A cégbírósági papír szerint 2011. december 31. a mandátum vége. 
Ez azért történhetett, mert a Zöld Híd titkára volt akkor Juhász István.  
 
Lassú János: Én egyetértek azzal, hogy írjunk egy levelet a Zöld Híd vezetésének, mert tartozunk 
magunknak ennyivel. Jelezzük, hogy nevezett személyével nem értünk egyet. 
 
Koblász Sándor polgármester: Püspökhatvan polgármesterével egyeztettem. Ő elmondta, hogy az 
AVE-val lejár a szerződése, megkérdezte a Zöld Híd Kft-t, hogy mennyiért vinné el a szemetet. A 
válasz: 28.500.-Ft . Se több se kevesebb. Nem hiszem, hogy erről az árról el tudunk majd mozdulni. 
 
Koblász Sándor, polgármester felolvassa a Vácrátóti Hírmondó újságban megjelent környékbeli 
települések szemétszállítási díjait. Megkérdezi a képviselőket, egyetértenek-e a levél 
megfogalmazásával Gémesi György felé? 
 
Nem születik döntés. 
 
Dézsi Ferenc: A december 31-et javaslom, hogy várjuk ki és tisztújítás keretében tegyünk másra 
javaslatot. A választott tagoknak nem csak az adott település érdekeit kell szolgálnia, hanem a 
felügyelő bizottsági feladatait is el kell látnia. Mi legyen a szerződéssel?  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazzanak. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 39/2011. (IV.28.) számú  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az ismertetett 
MEGÁLLAPODÁS tervezetet nem fogadja el. Nem ért egyet a dátumokkal, az összeggel, 
mindaddig, míg a díjat illetően nincs kompromisszum.(15.000.-Ft/tonna+ÁFA helyett 13.000.-
Ft/tonna+ÁFA-ért szállítsa be a Zöld hídhoz az ASA.) 
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
Bercse Dezső: Az elmulasztott e-maileknek lesz anyagi- jogi egyéb következménye? Ezzel lehet, 
hogy kezdeni kellene valamit. 
 
6./Napirend: Egyebek 
Előterjesztő: Koblász Sándor, polgármester 
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A) Váchartyán, Vasút csapadékvíz elvezetése miatt létesített havária árok 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a KDV Környezetvédelmi, Természetvédelmi és 
Vízügyi Felügyelőség 2011. március 31-ig adott határidőt a vízjogi fennmaradási engedély iránti 
kérelem benyújtására. A módosított határidő: 2011. 08. 31. A vasúttal kapcsolatban rendezési terv 
módosítására lesz szükség. Mi legyen az árokkal? A jelenlegi állapotában nem funkcionál. 
 
Simonné Vízler Ágnes: Véleményem szerint szakemberrel meg kellene nézetnünk. 
 
Koblász Sándor: Sajnos a csapadékvíz-elvezetésre pályázni nem tudunk, mert a Közép-
Magyarországi Régióra ebben az évben ilyen jellegű pályázatot nem fognak kiírni.  
 
Dézsi Ferenc: Be kellett adni a vízügyhöz egy tervet. Erre az árokkialakításra készült egy terv. 
Amiről a vita zajlik, hogy legyen egy beleegyező nyilatkozat az árok megépítéséhez a tulajdonosok 
részéről. A tulajdonosok nem járultak hozzá, hogy a telkükön ezt végig vigyék. 
 
Matyó Anikó: Azzal tisztában kell lennie valamennyi képviselőnek, hogy önkormányzati feladat a 
felszíni csapadékvíz elvezetés. 
 
Koblász Sándor polgármester: Szeretném, ha átgondolnátok, hogy az ároknak és az útnak az 
elgondolását a lakosokkal egyetértésben lebonyolítsuk. 2011. augusztus 31-ig lépnünk kell. A 
határidő köt. Hallgattassék meg a másik fél is. Össze kell hívni az embereket. Ma a József Attila út 
végén jártunk, hogy milyen megoldási lehetőségek vannak ennek megoldására.  
 
Simonné Vízler Ágnes: Annak idején nem jöttek be a lakosok. A polgármester akkor elmondta, 
hogy szóba került, hogy mindkét oldalt érinti a leendő útkialakítás. Nem néztem utána a rendezési 
terv módosításának, az akkori polgármester szavahihetőségét nem kérdőjeleztem meg. 
 
Koblász Sándor polgármester: Én akkor felhívtam a tervezőt, aki azt mondta, hogy polgármesteri 
utasításra tette ezt. 
 
B) Oszaczki László Sándor ügye 
 
Koblász Sándor polgármester felolvassa Dr. Almási Csaba ügyvéd levelét, melyben kérik a testület 
érdemi válaszát. Az ügyvédet felhívtam és beolvastam a Pest Megyei Kormányhivatal levelét. Nem 
tartunk igényt az önkormányzati útra és ki fogjuk venni a rendezési tervből, a csatornatársulat felé 
jeleztük, hogy az érdekeltségi hozzájárulástól tekintsenek el. Ezt megtették. Javaslom, hogy 
mindezt levélben fogalmazzuk meg részükre, mennyi összegű kedvezményt kapott nevezett 
Oszaczki László. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazzanak. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 40/2011. (IV.28.) számú  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a levél megfogalmazásával, 
melyben összefoglalásra a kerül, mekkora összegű kedvezményt kapott Oszaczki László Sándor. 
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
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C) Polgárőrséggel kapcsolatos tájékoztatás 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy mai napon délután nála járt a Polgárőrség lemondott 
elnöke, aki megígérte, hogy minden dokumentumot átad az újnak. A kérése az, hogy 
Önkormányzatunk beleegyezik-e, hogy itt legyen a Polgárőrség új székhelye. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazzanak. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 41/2011. (IV.28.) számú  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért, hogy a Polgárőr Egyesület új 
székhelye Váchartyán 2164 Fő út 55. szám alatti Polgármesteri Hivatal legyen. 
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
D) Cserepka András levelének ismertetése 
 
Koblász Sándor polgármester felolvassa Cserepka András levelét, a helyreállítási munkák 
észrevételezése kapcsán.  Tanai Jenő, a kivitelező képviselője nem veszi fel a telefont. Utolértem, 
nem kezdték el a munkálatokat. A válasz az volt Őrbottyán részéről minderre, hogy 2010. október 
1. napjával a projektiroda megszűnt és a beérkezett 6 település lakosainak panaszait már nem kezeli 
Őrbottyán.  
 
E) Paulik Erzsébet kérésének ismertetése 
 
Koblász Sándor elmondta, hogy nevezett írásban kérte az elmaradt csonk kiépítését. Levelét 
Őrbottyán polgármesterének, mint a gesztor önkormányzat polgármesterének címezte. A gesztor 
önkormányzat az előző napirendi pontban eléhangzottakra hivatkozással a kérést hozzánk 
továbbította.  
 
Matyó Anikó: Érdemes lenne az építési hatóságtól igazolást kérni, hogy a szóban forgó ingatlan 
beépíthető-e? Ha nem, nincs miről beszélni, ha igen, akkor a kivitelezőből ki kell sajtolni az 
elmaradt csonk kiépítését. 
 
F) Kolozsiné Federics Erzsébet járdaépítés iránti kérelme 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazzanak. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 42/2011. (IV.28.) számú  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Kolozsiné Federics 
Erzsébet, Váchartyán Honfoglalás út 15. szám alatti lakos járdaépítését 2 m3 sóder és 5 mázsa 
cement beszerzésével és finanszírozásával támogatja. 
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 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
G) Erdőkertes belépési szándéka az Izotóp Információs Társulásba 
 
Koblász Sándor, polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy meglátogatta őt Erdőkertes 
polgármestere, hogy szeretne belépni az Izotóp Információs Társulásba. Elmondtam a polgármester 
úrnak, hogy a  Duna-Mecsek Alapítvány megszűnt, a belépését és nem támogatom, de kérem a 
testület véleményét. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazzanak. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 43/2011. (IV.28.) számú  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Erdőkertes belépését az 
Izotóp InformációsTársulásba nem támogatja. 
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
H) Közmeghallgatás időpontjának meghatározása  
 
Koblász Sándor, polgármester kérdezi a képviselőket, mikor legyen a közmeghallgatás és milyen 
napirendi pontokkal. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazzanak. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 44/2011. (IV.28.) számú  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a közmeghallgatás 2011. 
május 26. napján 17.00 órakor lesz. Az alábbi napirendi témák kerülnek megtárgyalásra többek 
között: szemétszállítás, 2010. évi zárszámadás, 2011. évi költségvetés, járdákkal kapcsolatos 
tájékoztatás. 
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
Lassú János alpolgármester: Mi lesz az iskolában lévő cserépnek a sorsa? 
 
Koblász Sándor polgármester: A Presszó tetejére szántuk. 
 
Horgász Mariann: az MKKSZ tulajdonában álló épület, most megszerezhető lenne! Utána kellene 
járni. 
 
I) Falunap időpontjának meghatározása  
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Lassú János alpolgármester: Augusztus 20. napján ne legyen. Más dátumot jelöljünk meg. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazzanak. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 45/2011. (IV.28.) számú  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a falunap 2011. augusztus 
6. napján kerül megrendezésre.  
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató: A gyereknap önkormányzati szervezés lesz vagy az intézmények 
önállóan szervezzék meg? Lehet-e szorgalmi időben csinálni? Ha hétvége nem kötelezhetem a 
szülőt arra, hogy hétvégén részt vegyen. A székeket megvásárolhatom-e?  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazzanak. 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
alkotta meg:  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testületének 46/2011. (IV.28.) számú  
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Szaniszló Katalin 
iskolaigazgató a székeket megvásárolhatja. 
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
Koblász Sándor polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta. 
 
 

Kmf. 
 
 
 Koblász Sándor       Matyó Anikó  
   polgármester                                   jegyző 

 
 
 
 
 

              Dézsi Ferenc 
      jegyzőkönyv-hitelesítő 
 


